

**Terms and Conditions:**

**الشروط والأحكام:**

1. The Campaign period is from 01-March-2024 until 15-April-2024
2. No change to the existing applicable Personal Finance Profit Rates as per Employer category
3. Eligible customers: New to bank Salaried individuals working for Government Entities (Category AA and A) who transfer their salary to SIB accounts.
4. The minimum monthly salary amount that must be transferred each month to SIB is AED 5,000, The eligible monthly salary must be credited to SIB account for the first time or transferred back to SIB subject to the last salary transfer moved out on or before 1st of March 2024, the salary must hit SIB account within 90 days after the campaign end
5. ZOUD Campaign for Sharjah Government Staff will continue as is after the end of this Ramadan Campaign
6. Joining Bonus to be granted to the customers based on salary amount regardless of the Account type (Current, Savings or any other Type)
7. To avail the Special Campaign Bonus, the customer should get at least one finance of (Personal Finance or Real Estate), in addition to transferring their salary
8. A minimum of 3 monthly salaries must be transferred to receive: Joining Bonus and Special Bonus
9. Only salaries credited through the official channels of the UAE Fund Transfer System / Wage Protection System are eligible. Salaries credited in cash or cheque are not eligible
10. Existing salary transfer customers are not eligible
11. Special Bonus will be paid subject to 3 monthly salaries transferred to SIB and 3 installments paid; Bonus shall be paid in the month that follows after receiving the third installment
12. The Personal Finance amount should not be less than 10 multiples of the monthly salary
13. The Real Estate amount should be the minimum amount as per the existing policy
14. To keep the Bonuses, the customer must maintain 12 consecutive salaries with SIB and should have an active finance throughout this period. In the event that these two conditions are not met, Bonus amounts will be fully refunded from any of the customer accounts or cards available at the Bank

1. فترة الحملة من 01 مارس 2024 حتى 15 أبريل 2024
2. لا يوجد تغيير في نسب أرباح التمويل الشخصي الحالية المعمول بها وفقاً لفئة صاحب العمل
3. العملاء المؤهلون: الأفراد الجدد في المصرف من الموظفين أصحاب الرواتب والذين يعملون في الجهات الحكومية (فئة AA و A) والذين يقومون بتحويل رواتبهم إلى مصرف الشارقة الإسلامي.
4. الحد الأدنى لمبلغ الراتب الشهري الذي يجب تحويله كل شهر إلى مصرف الشارقة الإسلامي هو 5,000 درهم، ويجب إضافة الراتب الشهري المؤهل إلى حساب مصرف الشارقة الإسلامي لأول مرة أو تحويله مرة أخرى إلى مصرف الشارقة الإسلامي بشرط أن يكون آخر تحويل راتب تم تحويله في أو قبل 1 مارس 2024، يجب أن يصل الراتب إلى حساب مصرف الشارقة الإسلامي خلال 90 يوماً بعد انتهاء الحملة
5. ستستمر حملة "زود" لموظفي حكومة الشارقة كما هي بعد انتهاء هذه الحملة الرمضانية
6. يتم منح المكافأة الترحيبية بناءً على الراتب وليس نوع الحساب (جاري، توفير، أو أي نوع آخر)
7. للاستفادة من المكافأة الخاصة، على العميل الحصول على الأقل على تمويل واحد (تمويل شخصي أو تمويل عقاري)، بالإضافة إلى تحويل الراتب
8. يجب تحويل 3 رواتب شهرية على الأقل للحصول على: المكافأة الترحيبية، والمكافأة الخاصة
9. فقط الرواتب التي يتم إيداعها من خلال القنوات الرسمية لنظام تحويل الأموال في دولة الإمارات العربية المتحدة / نظام الإمارات لحماية الأجور مؤهلة. الرواتب المودعة نقداً أو بالشيكات غير مؤهلة
10. العملاء المحولة رواتبهم الآن غير مؤهلين
11. سيتم دفع المكافأة الخاصة بعد تحويل 3 رواتب شهرية إلى مصرف الشارقة الإسلامي ودفع 3 أقساط للتمويل. يتم دفع المكافأة في الشهر التالي بعد استلام القسط الثالث
12. يجب ألا يقل مبلغ التمويل الشخصي عن 10 أضعاف الراتب الشهري
13. يجب ألا يقل مبلغ التمويل العقاري عن الحد الأدنى للتمويل حسب سياسة المنتج
14. للاحتفاظ بالمكافآت، يجب على العميل الاحتفاظ بـ 12 راتباً متتالياً مع مصرف الشارقة الإسلامي، ويجب أن يكون التمويل ساري طوال هذه الفترة. وفي حالة عدم استيفاء هذين الشرطين، سيتم استرداد مبالغ المكافآت بالكامل من أي من حسابات العميل أو البطاقات المتوفرة لدى المصرف